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Verslag 

1. Goedkeuring verslag  vergadering dec 2023. 

2. Werking Basketball Belgium vzw : relaas van de activiteiten tot heden door mevrouw 

Bo Depoorter  

3. Leden van het Bestuursorgaan waren aanwezig op de verschillende APVC 
vergaderingen.  Vanuit deze contacten is een overleg gepland met de respectievelijke 
Voorzitters van deze Groepen Afgevaardigden en komt er een nieuw provinciaal 
overleg met de plaatselijke groep.  Dit sluit naadloos aan bij het in vraag stellen van de 
de FinCom – WetCom en In se de inhoudelijke taakinvulling/inbreng van de 
afgevaardigden. Hieromtrent wordt intern gebrainstormd.  Verglijden we niet naar een 
situatie waarbij de afgevaardigden enkel twee of drie maal per jaar een AV bijwonen, 
informatie en toekomstige plannen aanhoren en tenslotte hun stem uitbrengen zonder 
wezenlijke inbreng.  De Secretaris Generaal poneerde in de AV dat nota’s inzake de 
inhoud van de taken van afgevaardigden, aanspreekpunten en clubondersteuners én 
de samenwerking tussen deze actoren, de activering van ad hoc werkgroepen en de 
communicatiestrategie,  in voorbereiding zijn.   Op basis van alle input vanuit de diverse 
invalshoeken is het de bedoeling dat het BO verder evalueert en bediscuteert met het 
doel om tot een sterkere organisatiestructuur en eigentijdse werking te komen.  En zo 
evolueren we naar een volgend beleidsplan 2025 – 2028.  Alvast lijkt ons de Governance 
oefening mislukt. De goede intenties en professionele ondersteuning door een 
advocatenfirma heeft niet geleid tot een gewenst resultaat.  Integendeel,   een 
Governance 2.0 staat in de steigers.      

4. Wij ontvingen het verslag van de AV van 9 december 2023 en ik citeer ter overweging 

één alinea : ‘De Voorzitter BO verduidelijkt de werking van het Bestuursorgaan welke 

vergadert op basis van een vast patroon in de agenda.  Een rapportering op 

geanonimiseerde wijze is soms noodzakelijk, gezien het vertrouwelijk karakter van 

een onderwerp.  Het goedkeuringsproces van de verslagen wordt verduidelijkt en na 

de finale goedkeuring,  telkens op de volgende vergadering,  kan overgegaan worden 

tot publicatie.’ 

5. Arbitrage : centralisatie versus decentralisatie.  Onafgezien van de lovenswaardige 

inspanningen qua Youth officials, e learning en substantiële reductie van de 

verplaatsingskosten van  officials  voornamelijk op nationaal en landelijk niveau,  wordt 

het geen sinecure om wedstrijden te blijven voorzien van officials.  Hier benadrukken 

wij dat een provinciale aanpak betreffende aanduidingen en vorming opnieuw in 

overweging moet worden genomen.  Onder de kerktoren kent men beter zijn mensen, 

hun gaven en beperkingen en niet in het minst de interpersoonlijke verhoudingen.  We 



 

hoeven niet te centraliseren omdat het tijdelijk hip is.  Tendensen zijn er om door de 

jaren heen te wijzigen. 

6. Eindigen de vergadering alvast met een positief gevoel voor het pre olympisch 

kwalificatietornooi van de Cats in februari 2024 in het Sportpaleis Antwerpen. 

7. Volgende vergadering op uitnodiging.        

   

Jean Paul Cannaert 

Secretaris 

    


